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Zápis č. 5 z jednání Místní komise Sady 

Místo konání Kulturní zařízení Sady Datum a čas  13. 05. 2019, 20:00-22:10 
 

Člen komise Obchůzka 
obcí 

07.04.2019 08.04.2019 13.05.2019 24.06.2019 

Přítomen 
celkem 

Nepřítomen 
omluven 

Nepřítomen 
neomluven 

Ing. Bohumil Janík A A A  3 0 0 

Mgr. Helena Schwarczová N A O  1 1 1 
Bc. Blanka Otrubová O O -  0 2 0 

MUDr. Jiří Jeřábek A A O  2 1 0 

Miloslav Hanáček A A A  3 0 0 

Josef Medek A A A  3 0 0 

Tomáš Bečica A A A  3 0 0 

Veronika Hurábová A A A  3 0 0 

Ing. Zdeněk Ančík A A O  2 1 0 

Bc. Zdeněk Berka A A A  3 0 0 

Otto Bilek A O A  2 1 0 

Václav Švec N N N  0 0 3 
Ing. Pavla Zpěváková A A A  3 0 0 

Ivana Hanáčková - - A  1 0 0 

 

1. Úvod 
Jednání zahájil předseda komise Ing. Bohumil Janík, přivítal přítomné a seznámil je s programem, který byl 
bez připomínek schválen.  
 

2. Kontrola plnění úkolů  
06/03/SA/2018 - Oprava chodníků na ul. Solná – změna usnesení k bodu 06/03/SA/2018 

Při setkání Ing. Janíka a Bc. Pavlíčka na místě, bylo navrženo, aby místo opravy chodníku na 
ulici Solná v úseku od ul. Za Dědinou až po křižovatku ul. Solná a ul. Pod Lipkami, bylo 
provedeno zabezpečení rodinných domů na ul. Pod Lipkami, které byly postiženy 
přívalovými dešti na konci května 2018. Jednalo by se o opravu chodníku a chodníkové 
obruby, která zabrání vniknutí větších dešťových vod do garáží a sklepních prostor. Částka za 
tuto opravu by měla být přibližně ve stejné výši, jako částka za opravu chodníku na ul. Solná, 
cca 400 tis. Kč. Členové komise s navrženou změnou opravy souhlasí. 

 Usnesení: Místní komise Sady navrhuje opravu chodníku v ul. Pod Lipkami z důvodu zvýšení 
zabezpečení rodinných domů před přívalovými dešti. 

  21.01.2019 – již započato s realizací, zvýšené chodníky a obruby jsou již osazeny, dokončeno 
není asfaltové napojení k obrubníkům – sledovat 
18.02.2019 – doposud není dokončeno – sledovat 
18.03.2019 – bude zkontrolováno při jarní obchůzce dne 07.04.2019 
08.04.2019 – sledovat 
13.05.2019 – kvůli nepříznivému počasí chybí zalití vrchní vrstvy kolem obrubníku - 
sledovat 

 
02/01/2011/SA – vybudování cesty/chodníku spojující sídliště Východ a ul. Pod Lipkami  - 

problematika je řešena od roku 2006 ve spolupráci s odborem SMM. Byla navržena nová 
trasa stezky, která směřuje blíže k základní škole na sídlišti Východ. Odbor SMM se zabývá 
výkupem dvou pozemků, které nejsou ve vlastnictví města. 

 15.01.2018 – komise žádá o informaci k pozemkům, které nejsou doposud ve vlastnictví 
města. Na základě doporučení odboru SMM se komise pokusí oslovit majitele těchto 
pozemků s vysvětlením důležitosti vybudování nové zpevněné stezky – sledovat. 

 12.03.2018 -  sledovat 
 16.04.2018 – na jednání ZM dne 16. 4. 2018 bylo schváleno navýšení výdajů na PD o 

nedočerpanou hodnotu minulého roku – sledovat 
 21.05.2018 – probíhá zpracování PD, požádat o zaslání konečné studie 
 25.06.2018 – byla předložena konečná trasa, termín pro předání PD je stanoven do konce  

 roku 2018, poté by mělo dojít k realizaci. 
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 17.09.2018 – probíhají majetkoprávní vyrovnání – sledovat 
 21.01.2019 – požádáno na odbor investic o poskytnutí podkladů k nahlédnutí, sledovat 
 18.02.2019 – požádáno na odbor investic a odbor SMM o poskytnutí informace o proběhlém 

jednání ohledně výkupu pozemků (o zaslání zápisu z tohoto jednání), kolik pozemků chybělo  
k vykoupení v zamýšlené trase u kolonie zahrádek, a kolik chybí vykoupit pozemků v trase 
„vyšlapané cesty“, varianty, která se v současnosti upřednostnila. 
18.03.2019 – probíhá majetkoprávní vyrovnání, Ing. Bohumil Janík bude tuto akci sledovat a 
dotazovat se na odboru SMM – sledovat 
08.04.2019 – dle posledních informací z OIN zcela nová situace, pozemky jsou ve výkupu, 
sledovat 
13.05.2019 – sledovat, jak probíhají výkupy pozemků 
 

09/01/2011/SA – záplavy červen 2010 – největší škody na majetku občanů vznikly v lokalitě Beščeně, na 
zahrádkách před fotbalovým hřištěm a v ulicích Za Dědinou a Ztracená.  
Město Kunovice a Povodí Moravy připravuje systém PPO, je zpracováván projekt. MK Sady 
byla poskytnuta projektová dokumentace k připomínkování. Navrhované řešení PPO pro 
místní část Sady vzala MK Sady na vědomí.                                                                             
15. 1. 2017 -  na dotaz občana k termínu realizace PPO bylo sděleno, že stavebník – Povodí 
Moravy s. p. – čeká na příslib podmíněné dotace. Pokud bude známa další informace, bude 
komise informována - sledovat 
16. 4. 2018 – doposud bez informace – sledovat 
21. 5. 2018 -  odbor SŽP nemá žádné nové informace, investor není povinen informovat o 
zahájení stavby, stavební povolení vydané v r. 2017 je platné po dobu 3 let. 
17. 09. 2018 - sledovat 
21. 01.2019 – požádáno na odbor SŽP jaký je vývoj situace, sledovat 
18.02.2019 – opětovně požádáno na odbor SŽP, zda jsou již známé termíny započetí 
výstavby, poslán dotaz na Povodí Moravy a.s. a investice města Kunovice, sledovat 
18.03.2019 – na schůzce byli členové seznámeni s průběhem veřejného projednání k PPO 
Olšava, Kunovice. Přípravné práce již byly zahájeny, se stavbou bude započato na přelomu 
dubna a května, předpokládaná doba výstavby bude 28 měsíců, do září 2021. Informace o 
průběhu stavby, týkající se místní části Sady, bude zajišťovat pan Tomáš Bečica - sledovat 
08.04.2019 – sledovat 
13.05.2019 – stavba nebyla doposud zahájena (čeká se na dotace), zahájeny pouze 
přípravné práce - kácení stromů, sledovat 
 

04/02/2011/SA – Kanalizace v ulici Na Jordálce – v současné době probíhá zpracování projektové 
dokumentace k vybudování dešťové kanalizace, rekonstrukce komunikace a vybudování 
veřejného osvětlení v ul. Na Jordálce (bude vybudována betonová komunikace v šíři 3m se 
zachováním stávajícího chodníku).  

 15. 1. 2018 – PD bude zpracována v r. 2018, následně proběhne inv. akce  - sledovat 
 16. 4. 2018 – po zpracování PD žádá MK Sady o prezentaci -  sledovat 
 17. 9. 2018 - sledovat  
  21. 1. 2019 – požádáno na odbor investic, kdy bude realizováno, sledovat 

18. 2. 2019 – vznesen dotaz na odbor OIN, kdo z občanů doposud nedal souhlas se stavbou, 
a jaký důvod občané uváděli. Komise nabízí pomoc s osobním jednáním účastníků řízení,  
sledovat 
18. 3. 2019 – s účastníky řízení bude veden dialog tak, aby byly vysvětleny případné 
nejasnosti a mohlo být započato s přípravou akce. 
8. 4. 2019 – vyžádání výkresu situace, kam až povede trasa kanalizace, zjistit, co brání 
napojení na čističku vedoucí z Vések – opačné napojení, sledovat 
13. 5. 2019 – byly poskytnuty projektové podklady, napojení na kanalizaci z Vések není 
možné, protože se jedná o tlakovou kanalizaci - sledovat, zda byly získány souhlasy 
všech účastníků řízení  

 
04/03/SA/2016 – Chodník na ulici Solná – MK doporučila městu zabývat se rekonstrukcí chodníku na ul. 

Solná. Komise nabídla na realizaci částečné opravy finanční prostředky, které má k dispozici 
a do rozpočtu odboru SMM bylo převedeno 70 tis. Kč na zpracování PD. V rámci 
rekonstrukce chodníku na ul. Solná budou pořízeny i nové přístřešky u autobusových 
zastávek. Současně je nutné v rámci studie dořešit přemístění sběrného místa od autobusové 
zastávky Sady náves na vhodnější místo. 

mailto:epodatelna@mesto-uh.cz


Zápis z jednání 
 

Masarykovo náměstí 19 T  +420 572 525 111  IČ 00291471 Č.Ú. 19–1543078319/0800 3/8 
686 01 Uherské Hradiště  E  epodatelna@mesto-uh.cz  DIČ CZ00291471 DS ef2b3c5 
www.mesto-uh.cz 

 15. 1. 2018 -  studie bude dokončena během ledna 2018, komise bude pozvána k prezentaci - 
sledovat  
12. 2. 2018 – sledovat 

 16. 4. 2018 – na příštím jednání komise proběhne prezentace studie – Ing. arch. Holý. 
  21. 5. 2018 – viz bod 2  

 25. 6. 2018 - Členům komise byla představena závěrečná Studie rekonstrukce chodníku na 
ul. Solná. Dle legislativy musí být šířka chodníku 1,5 m, šířka komunikace bude po celé délce 
6 m. Rekonstrukce chodníku zahrnuje vybudování nových zastřešených autobusových  
zastávek. V roce 2018 bude zadáno zpracování projektové dokumentace, v r. 2019 podá  
město žádost o dotaci ze státního fondu dopravní infrastruktury. Dle zpracované studie byly 
odhadované náklady na rekonstrukci chodníku vyčísleny na celkovou hodnotu 20,2 mil. Kč.      
Připomínky a návrhy ze strany komise na doplnění studie:  
 Nechat zpracovat analýzu křižovatky ul. Solná cesta a ul. Větrná – křižovatka je i přes 
nové vodorovné dopravní značení nepřehledná.   Komise navrhuje rozšíření komunikace 
směrem k autobusové zastávce ve směru do Sadů. Posunutí zastávky směrem k čerpací 
stanici je reálné, je umístěna na pozemcích města. Dispoziční změnu křižovatky by bylo 
vhodné realizovat v rámci stavebních prací při rekonstrukci chodníku. 
 Autobusová zastávka u bývalého Stal clubu (pohostinství) – komise navrhuje zbudovat 
zálivek (pozemky města). V souvislosti se změnou umístění zastávky doporučuje komise 
vyřešit sběrné místo tříděného komunálního odpadu, které je v bezprostřední blízkosti 
autobusové zastávky. Cestující vystupují z autobusu přímo mezi kontejnery. 
Usnesení komise: na základě prezentace studie na rekonstrukci chodníku na ul. Solná cesta, 
doporučuje Místní komise Sady Útvaru městského architekta zakomponovat do Studie 
rekonstrukce chodníku na ul. Solná úpravu autobusové zastávky a sběrného místa před 
bývalým pohostinstvím Stal club. Dále komise žádá o zajištění analýzy křižovatky ul. Větrná a 
Solná cesta a zahrnutí její úpravy do Studie. 
27. 8. 2018 – požadavky komise budou zapracovány do dalšího stupně studie k PD.  PD bude 
vyhotovena v r. 2019. 
17. 9. 2018 -  MK Sady doporučuje provádět rekonstrukci po etapách. 
21. 1. 2019 – dne 25. 01. 2019 1. kontrolní výbor na odboru investic, za komisi Sady se 
zúčastnil Josef Medek (podklady pro jednání mu byly zajištěny) 
K dotazu, zda bude chodník plynule navazovat na cyklostezku do Vések – v projektu je s tím 
počítáno (bezbariérové napojení) 
18. 02.2019 – za komisi Sady se jednání - 1.kontrolního výboru účastnil Josef Medek, na 
které vznesl připomínky k projektové dokumentaci. Komisi podrobně informoval o 
proběhnutém jednání. 
Proběhlo hlasování členů komise, 8 členů nedoporučuje zúžení komunikace na šířku 6 m, 
z bezpečnostních důvodů. Kolizní místa navrhuje řešit dopravní značkou, zpomalení dopravy 
použitím dlouhých zpomalovacích prahů (dlážděných, popř. asfaltových), doporučuje použití 
měření rychlosti, chodníky rozšířit na úkor břehů a předzahrádek (pozemků ve vlastnictví 
města). Připomínky zaslány na odbor OIN. 
18.03.2019 – odborem investic bylo obhájeno řešení této investiční akce. Chodníky musí 
splňovat zákonné a normové parametry pro bezbariérovou trasu, šířka chodníku je navržena  
1,5 m, výjimka bude pouze u domu č. p. 30, kde bude chodník zúžen na šířku 1,0 m. 
Komunikace bude sjednocena na jednotnou šířku 6,0 m v celé délce trasy. Součástí bude 
vybudování autobusových zastávek, přechodů, veřejného osvětlení a dopravního značení. Na 
tuto nákladnou akci budou čerpány dotační prostředky ze SFDI bezpečnost. K této akci se již 
kladně vyjádřily dotčené orgány. Informace o této akci bude zajišťovat na OIN pan Josef 
Medek, bude se zúčastňovat výrobních výborů - sledovat 
08.04.2019 – sledovat – návrh na doplnění cyklopruhu v kopci kolem plynárny 
13.05.2019 – OIN se pokusí zařadit cyklopruh do projektu opravy chodníku – majitelem 
komunikace je Zlínský kraj – vhodnějším řešením se zdá být nový bezbariérový 
chodník podél plynárny – MK Sady požaduje zpracovat studii na bezbariérový chodník - 
sledovat  
 
 

 
07/04/SA/2017 – ulice Za Dědinou – komunikace byla využívána při všech stavebních pracích, které 

v uplynulých letech byly prováděny. Komunikace je zničena, proto komise navrhuje, aby byla 
její rekonstrukce zařazena do zásobníku investičních akcí.  
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 Usnesení: MK Sady navrhuje zařadit rekonstrukci ulice Za Dědinou do zásobníku investičních 
akcí v souladu s harmonogramem rekonstrukce kanalizace. 

           Hlasování: Pro:8 Zdržel se:0 Proti:0 
 Rekonstrukce komunikace byla zařazena do zásobníku investičních akcí.  
 15. 1. 2018 – rekonstrukce komunikace je závislá na plánu rekonstrukci vodovodního řádu, 

který je v kompetenci SVK, a. s. – sledovat 
 12. 2. 2018 – SVK, a.s. zaslaly informaci, že rekonstrukce kanalizace je naplánována na rok 

2022. Pokud bude město připravovat rekonstrukci komunikace, je třeba zaslat informaci co 
nejdříve. Informace k rekonstrukci vodovodu v této ulici doposud nebyly zaslány. Sledovat 

 12. 3. 2018 – sledovat 
 16. 4. 2018 – ulice je v dezolátním stavu, MK žádá odbor SMM o návrh řešení - sledovat 
 21. 5. 2018 – odbor SMM navrhuje požádat o zařazení požadavku do zásobníku investičních 

akcí při tvorbě rozpočtu města na rok 2019. 
 27. 8. 2018 – sledovat – 27. 9. 2018 bude předán návrh rozpočtu 2019 rozpočtového výhledu 

do r. 2024 MK Sady k projednání a připomínkování - do 15. 10. 2018 
 17. 9. 2018 – zařadit do zásobníku investičních akcí 

21. 1. 2019 -  vznesen dotaz na odbor investic, kdy bude realizováno 
18. 02. 2019 – vznesen dotaz na SMM (ing. Pavlíček), na kdy je tato akce plánovaná dle 
zásobníku akcí v rozpočtu 
18.03.2019 – rekonstrukce ul. Za Dědinou je zahrnuta do zásobníku akcí určených k evidenci 
na rok 2020 s následnou realizací v roce 2021, SMM navrhuje komisi místní části  Sady na 
finančním podílení se na projekční činnosti, bude projednáno na příští schůzce - sledovat 
08.04.2019 – komise navrhla a schválila částku 100.000,- Kč na projektovou přípravu 
13.05.2019 – sledovat 
 

04/06/SA/2018 – Zkulturnění a rozšíření odpočinkového místa za „Cigánkou“ – prověřit stav podání 
žádosti o dotaci na restaurování kamenného kříže v této lokalitě – sledovat 

 17. 9. 2018 -  sledovat 
21. 01.2019 – vznesen dotaz na odbor architektury, Ing. Arch. Holý, sledovat 
18.02.2019 – kříž je již zrestaurován, mobiliář bude instalován v jarních měsících – sledovat 
18.03.2019 – sledovat dokončení 
08.04.2019 – sledovat 
13.05.2019 – Prořez dřevin podél panelové cesty Cigánka byl proveden. V nejbližších 
dnech bude upraven terén v okolí křížku a následně bude tento prostor osazen lavičkou 
a doset travním osivem - sledovat 

 
06/05/SA/2018 – Plán rekonstrukce vodovodů a kanalizací v místí části Sady a návaznost na opravy 

komunikace v ul. Za Kovárnou – požádat o informace  
 27. 8. 2018 – sledovat 
 17. 9. 2018 – odbor SMM nemá plán rekonstrukce vodovodů. Vyžádat na OIN, který 

koordinuje rekonstrukce komunikací s plánem investic SVK v rámci své projektové přípravy. 
21. 1. 2019 – vznesen dotaz na odbor investic, sledovat 
18.02.2019 – vznesen dotaz na odbor OIN, kdy je plánovaná rekonstrukce vodovodů a 
kanalizace v ulici Za Dědinou (parc. č. 796/2) a Pod Lipkami (parc.č. 430/1) 
18.03.2019 – již bylo zahájeno správní řízení, byl vydán územní souhlas ke stavbě, stavební 
řízení by mělo proběhnout pravděpodobně v srpnu. Zajištění finančních prostředků na 
realizaci bude předmětem probíhající změny rozpočtu města v měsíci dubnu 2019  - sledovat 
08.04.2019 – sledovat 
13.05.2019 – probíhá příprava stavby - sledovat 
 

 
08/01/SA/2018 – prostor pro volné pobíhání psů – v souvislosti s aktualizací OZV č. 5/2014, která 

stanovuje pravidla pro volný pohyb psů na veřejném prostranství, byla MK Sady požádána o 
vyjádření se k tomuto prostoru v místní části Sady (u hřiště). 

 Usnesení: Komise doporučuje ponechat prostor na současném pozemku s tím, že žádá o  
vyčištění a posečení pozemku. 
21. 01. 2019 – je započaté čistění pozemku, sledovat 
18.02.2019 – sledovat 
18.03.2019 – bude prohlédnuto při jarní obchůzce 
08.04.2019 – prosba o vyčištění pozemku + sledovat + osazení informační  cedule 
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13.05.2019 – Pozemek byl na přelomu roku pročištěn od náletových dřevin. V současné 
době probíhají práce na úpravě terénu, aby mohl být pozemek zatravněn, oplocen a 
mohly se umístit překážky pro volný výcvik psů - sledovat 
 

3. Různé 
 

01/02/SA/2019 – ořez smrku vedle schodů ke kostelu – MK Sady doporučuje prověřit stav smrku a 
zajistit prořezání větví zasahujících do drátů elektrického vedení 
18.02.2019 – řeší se přes oddělení správy zeleně – sledovat 
18.03.2019 – bude ověřeno při obchůzce  
08.04.2019 – doposud nebylo provedeno, sledovat 
13.05.2019 – vyřešeno - nesledovat 
 

02/05/SA/2019 – prodloužení oplocení u dětského hřiště Pod Lipkami – prosba rodičů o prodloužení 
oplocení v cípu hřiště, které by navazovalo na stávající zábradlí z bezpečnostních důvodů 
Vznesen dotaz na odbor SMM 
Odpověď SMM: Plůtek není možné prodlužovat a dávat mu jiný tvar oproti schválené 
projektové dokumentaci. Byla by narušena dopadová zóna herního prvku. Hřiště je určeno pro 
děti předškolního věku, které musí mít dohled dospělé osoby. 
08.04.2019 – prosba SMM, zda by bylo možné, místo oplocení, osadit do rohového místa 
květníky 
13.05.2019 – požádáno o přesun herních prvků - nesledovat 

 
02/06/SA/2019 – instalace nájezdové rampy u brány (bočního vstupu na hřbitov - parc. č. 796/25) 

Prosba o osazení nájezdové rampy na schodech u levého křídla brány, pro imobilní občany a 
kočárky 
Vznesen dotaz na útvar městského architekta pana Ing. arch. A. Holého 
18.03.2019 – opětovně vznesen dotaz na Ing. arch. A. Holého 
08.04.2019 – sledovat 
13.05.2019 – bude vysvětleno Ing. Arch. Aleši Holému na příštím zasedání 

 
02/07/SA/2019 – Oprava nákladní brány u vjezdu na hřbitov (parc. č. 56) 

Prosba o opravu. 
Vznesen dotaz na odbor SMM. 
18.03.2019 – oprava byla přislíbena SMM, sledovat 
08.04.2019 – prosba o opravu závěsů brány, jsou pokřiveny tíhou křídla brány, brána 
zadrhuje o zámkovou dlažbu, tím jak jsou křídla svěšeny, sledovat 
13.05.2019 – přislíbena oprava - sledovat 
 

03/02/SA/2019 – úklid ulic Jabloňová a Trnková 
Bude vznesen dotaz na SMM, kdo zodpovídá za údržbu ulic (nejasné vlastnické vztahy).  
08.04.2019 – vznesen dotaz, co brání odkupu komunikace do vlastnictví Města Uherské 
Hradiště, (majetkové vypořádání mezi Městem Uherské Hradiště a developerem), stížnosti 
občanů, že je komunikace v zimních měsících neudržovaná 
13.05.2019 – SMM_DP: komunikace v ulici Jabloňová a Trnková mají několik vlastníků. 
Aby mohlo město nabýt uvedené komunikace do majetku (standardní je převod za 
symbolickou částku) je nutné, aby byly v odpovídajícím stavebním stavu, a hlavně musí 
být podána žádost o převod od konkrétních vlastníků (developerů), o které pak mohou 
orgány města jednat.   
Doporučujeme majitelům domů v těchto ulicích, aby apelovali na vlastníka komunikace 

o převod do majetku města, případně na vlastníkovi požadovali údržbu. 
 

03/03/SA/2019 – zajištění informací ke svozu tříděných odpadů a četnosti vyvážení 
Vznesen dotaz na odbor SMM, zda je možné dát na sběrné místa ceduli s informacemi o 
době svozu a pravidlech třídění odpadů. 
08.04.2019 – SMM navrhla informační cedulky, které budou vyvěseny na všech sběrných 
místech – sledovat 
13.05.2019 – bylo provedeno - nesledovat 
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03/06/SA/2019 – havarijní stav RD č.p. 82, Sady, parc. č. 84/3 
Vznesen dotaz na odbor stavebního úřadu, zda je možné vyzvat majitele nemovitosti k 
zabezpečení havarijního stavu obvodové zdi. Jedná se o ohrožení zdraví kolemjdoucích 
občanů a pobíhajících dětí. 
08.04.2019 – vlastníku stavby bude zaslána výzva k odstranění části stavby, která je v 
havarijním stavu, majitelem nemovitosti bylo přislíbeno odstranění (zabezpečení) havarijního 
stavu - sledovat 
13.05.2019 – k zabezpečení má dojít během léta - sledovat 
 

04/01/SA/2019 – Dětské hřiště - roh ulic Malostranská a Ztracená 
08.04.2019 - Komisí bylo schváleno spolufinancování max. částkou 220.000,- Kč na instalaci 
herních prvků, mobiliáře a terénních úprav dětského hřiště, byl si vyžádán položkový rozpočet 
k nahlédnutí 
13.05.2019 – byl předložen položkový rozpočet - sledovat 
 
 

04/02/SA/2019 – Doplnění asfaltového povrchu komunikace v ulici Pod Vinohrady 
08.04.2019 – Komise navrhuje finanční spolupodílení se, na doplnění asfaltového povrchu v 
ulici Pod Vinohrady  v místě  napojení na sjezd na Solnou cestu. (havarijní stav) bude řešeno 
Ing. Janíkem na SMM s Ing. Dušanem Pavlíčkem (zhlédnutí situace na místě) 
13.05.2019 – SMM_DP: nahrazení dlážděného úseku asfaltobetonovým povrchem na 
relativně malé ploše je technologicky problematické. Prověřena bude možnost 
předláždění plochy křižovatky.  
MK Sady žádá o prověření možnosti předláždění této plochy včetně zhutnění 
podkladových vrstev a osazení obrubníků - SMM_DP 
 

04/04/SA/2019 – Spojovací pěšina v ulici Pod Vinohrady - schůdky 
08.04.2019 – Prosba o vyjádření SMM, zda by bylo možné zhotovit schůdky ve svahu na 
parc. č. 796/40, spojení ulice Pod Vinohrady a “Cigánky”, Ing. Janík zajistí zhlédnutí na místě 
s Ing. Dušanem Pavlíčkem ze SMM 
13.05.02019 SMM_DP: bez projektové dokumentace a příslušného stavebního povolení 
zde nelze realizovat žádnou stavbu spojenou s veřejným užíváním. Pro výstavbu 
chodníku (schodiště) jsou v tomto konkrétním místě limitující technické parametry, 
které bez náročnější investice nelze splnit. Prověřena bude alespoň možnost nějaké 
provizorní úpravy s částečným zlepšením současného stavu.   
MK Sady žádá o prověření možnosti navrhované provizorní úpravy - SMM 
 

04/05/SA/2019 – Rozšíření komunikace o „cyklopruh“ na ulici Solná cesta, parc. č. 813/22 u budovy 
Innogy ČR. 
08.04.2019 – Prosba o poskytnutí informací, zda by bylo možné rozšíření v úseku u budovy 
Innogy, v kopci, pro cyklisty. Důvodem je, že většina starších občatů v tomto místě nedokáže 
vyšlapat, seskakuje z kola a jde pěšky po komunikaci. Předjíždění v kopci, je nebezpečné, 
vzhledem k horizontu. Ing. Janík zajistí na SMM zhlédnutí místa samého, Ing. Dušanem 
Pavlíčkem – návrh na doplnění do projektu rekonstrukce chodníku Solná cesta – OIN se 
pokusí zařadit změnu do projektu 
13.05.2019 – SMM_DP: jedná se o silnici v majetku Zlínského kraje. Obecně lze sdělit, 
že i opatření pro cyklisty v hlavním dopravním prostoru musejí splňovat nejen určitý 
účel, ale hlavně technické parametry, včetně návaznosti na infrastrukturu určenou pro 
cyklisty. Zřízení cyklopruhu za účelem sesednutí z kola, navíc pouze v krátkém úseku 
bez vyřešení další návaznosti nelze. I pro chodce vedoucí kolo je řešena rekonstrukce 
chodníku podél vozovky. Zde doporučujeme místní komisi apelovat na doplnění 
připravovaného projektu o pravostranný chodník v inkriminovaném úseku. Výhledově 
by měla bezpečný pohyb cyklistů, ale i chodců mezi Třídou Maršála Malinovského a 
částí města Sady a Vésky umožnit stezka vedená podél železnice.   
Na doporučení SMM žádá MK Sady o zpracování studie pro pravostranný bezbariérový 
chodník v kopci před budovou Innogy v úseku od křižovatky k parkovišti Innogy po 
konec RD č. p. 258 - dotaz poslán na odbory SMM, OIN - sledovat      
 

04/06/SA/2019 – Přesun houpačky na dětském hřišti Pod Lipkami 
08.04.2019 – Prosba o přesun houpačky z rohového místa na jinou pozici (z důvodu blízkosti 
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komunikace a možného vběhnutí na ni). Komise uhradí náklady s přesunem. 
13.05.2019 – MK Sady žádá o nacenění přesunu a souhlasí s financováním přesunu 
herních prvků - sledovat 
 

04/07/SA/2019 – Sadská výšina – oprava informačních tabulí, řešení celkového prostoru vzhledem 
k významu lokality, parkování, navigace turistů na místo, úklid lokality 
08.04.2019 – Prosba o opravu informačních tabulí, text je nečitelný, po deskách stéká voda a 
ničí je. Prosba o instalaci nové informační cedule, která by navigovala turisty na místo, 
vzhledem k chybějícím parkovacím místům. Řešení parkovacích míst. Prosba SMM, zda by 
bylo možné tuto lokalitu “zvelebit” vzhledem k důležitosti tohoto místa.  
Zajistit vyčištění okolí. Osazení mobiliáře. Komise navrhuje finanční spolupodílení se na této 
“renovační” akci.  Sledovat 
13.05.2019 – SMM_DP: nejedná se o památku v majetku města. Přesto zde město 
v nedávné době investovalo nemalé prostředky do zpřístupnění a úpravy okolí, 
doplnění mobiliáře včetně „navigačních panelů“ na přístupových trasách. Rozsah 
úprav, vzhled mobiliáře a navigačního systému není v gesci odboru SMM. Odbor pouze 
řeší následnou údržbu. Proto je v současné době odborem SMM řešeno „očištění“ a 
povrchové ošetření informačních desek, které musí být provedena odbornou firmou. 
Bude pozván Ing. Arch. Aleš Holý na schůzi MK Sady, k podání vysvětlení. Sledovat 
 

04/08/SA/2019 – Pohřebiště Sady, zábradlí, údržba zeleně, výsadba trvalek, úklid technického 
zázemí, popelnice na tříděný odpad 
08.04.2019 – Prosba o instalaci 4 kusů kovového zábradlí u schůdků (prostor ve spodní části 
hřbitova, u vodovodu) – na náklady komise. Prosba o ošetření, (postřik proti škůdcům) 
suchých buxusů, u urnového háje, dale o úklid dřevěných prken a pomůcek hrobníka. U 
nákladní brány prosba o zlepšení prostoru, který je určený pro skladování pomůcek hrobníka. 
Prosba o instalaci popelnic na tříděný odpad za nákladní branou u kontejneru na bio odpad. 
(plasty a sklo) 
Prosba o odstranění plevele a vysetí trávy na plochy ve spodní části hřbitova u nákladní 
brány. 
13.05.2019 – SMM_AŠ: instalace zábradlí bude provedeno, prosím o upřesnění polohy 
umístění zábradlí. Buxus je pravidelně stříkán správcem hřbitova. Prostor pro 
uskladnění pomůcek hrobníka bude konzultován s hrobníkem a servisní organizací a 
pokusíme se najít vhodné řešení. Možnost umístění nádob na tříděný odpad bude 
prověřena na místě, na základě zjištění bude rozhodnuto o případném umístění nádob 
na tříděný odpad. Plocha bude odplevelena a oseta. 
Ing. Bohumil Janík upřesní SMM, o které místa, pro instalaci zábradlí se jedná - 
sledovat 
 

 04/09/SA/2019 – Nájezd k pohřebišti u nákladní brány, prostor pro kontejner, otáčecí prostor pro 
nákl. auta 
08.04.2019 – Prosba o vyjádření k možné opravě a nákladech sjezdu od hřbitova na 
komunikaci. Ing. Janík zajistí obhlídku na místě samém. Sledovat. 
13.05.2019 – MK Sady žádá SMM o celoplošnou opravu komunikace s finanční 
spoluúčastí 
 

04/10/SA/2019 – Výsadba stromů u schodů ke kostelu v ulici Pod Lipkami 
08.04.2019 – Prosba o odstranění 2 ks pařezů po odřezaných stromech. Prosba o výsadbu 2 
kusů “Lípy srdčité” v těchto místech. Tak aby byla doplněna stávající alej. 
13.05.2019 – Bude prověřeno, případná výsadba proběhne na podzim 2019 - sledovat 

 
04/11/SA/2019 – Nelegální skládka bio odpadu u parkoviště u hřbitova 

08.04.2019 – Prosba o instalaci cedule “zákaz skládky, pod pokutou….” v místě u parkoviště. 
Zjistit možnost odklizení již navezeného bio odpadu. 
MK doporučuje zajistit občanům z lokality Na Kopci, aby mohli BIO odpad vozit do  
“hřbitovního kontejneru”, protože nemají popelnice na BIO odpad. 
13.05.2019 – MK Sady žádá pro občany v ulici Na Kopci o zajištění popelnic na BIO 
odpad (“60 l”) a zajištění svozu 1 x za týden multikárou. (takto je řešen i svoz 
komunálního odpadu z malých “1/2” popelnic, z důvodu nemožnosti průjezdu popelářského 
auta) 
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04/12/SA/2019 – Inundační propustek pod železniční tratí, ul. Železniční 

08.04.2019 – žádost  o vyčištění inundačního propustku - sledovat 
13.05.2019 – majitel objektu bude opětovně upozorněn na tento problém - sledovat  
 

04/13/SA/2019 – Naučná stezka „nad vinohrady“ 
08.04.2019 – MK Sady žádá ÚMA o vyjádření, zda by bylo možné vybudovat “naučnou  
stezku” spojující Výšinu svatého Metoděje s kostelem Narození pany Marie v Sadech s 
tématikou Velké Moravy na parcele č. 796/1 alespoň v rozsahu prořezání křovin podél cesty a 
osazení naučných informačních tabulí 
13.05.2019 – na příští setkání bude přizván ke konzultaci Ing. arch. Aleš Holý - sledovat 
 

04/14/SA/2019 – Odstranění betonového sloupu v ulici na Jordálce  
08.04.2019 – MK Sady žádá SMM o odstranění betonového sloupu (pův. vzdušné vedení NN) 
na rohu opozemků s parc. číslem 786/3 a parc. číslem 787 
13.05.2019 – podnět předán vlastníku zařízení – E. ON, bude provedeno odstranění – 
sledovat 
 

05/15/SA/2019 – žádost o instalování dopravní značky „obytná zóna“ do ulice Pod Lipkami (u 
bývalého obchodu), a ulice Vřesová (u mateřské školky) z důvodu zajištění bezpečného 
pohybu chodců (dětí) snížením rychlosti projíždějících aut 

 
05/16/SA/2019 – žádost o zhotovení a umístění „výlepových tabulí - ploch“. MK Sady doporučuje z 

důvodu úplné absence výlepových ploch v místní části Sady, umístění těchto 
plakátovacích tabulí např. na ohrazující konstrukci sběrných míst tříděného odpadu (u 
hlavní komunikace) a o umístění výlepové plochy na pozemku Města v parčíku u ulice 
Za Kovárnou. Tyto plakátovací plochy by měly sloužit k propagaci činnosti místních 
spolků. 

 
4. Závěr 

 
Předseda poděkoval zúčastněným za aktivní účast a konstruktivní přístup. Představila se nová členka paní 
Ivana Hanáčková, která nahradí paní Blanku Otrubovou. Příští setkání Místní komise Sady proběhne 
v pondělí 24. 06. 2019 v MKZ Sady od 18.00 hod. Na toto jednání je přizván jako host Ing. Arch. Aleš 
Holý. Jednání bylo ukončeno ve 22.10 hodin.  
 
 
 
 
Zapsala: Ing. Pavla Zpěváková  Ověřil: Ing. Bohumil Janík 
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